

PUSAT SAINS NEGARA

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
Pusat Sains Negara Kuala Lumpur	NO. TENDER : PSN(S)5018/2/2 BAGI KERJA-KERJA PEMULIHAN DAN NAIKTARAF SISTEM PENDINGIN HAWA BERPUSAT JENIS WATER-COOLED SYSTEM SERTA LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI PUSAT SAINS NEGARA KUALA LUMPUR	TERBUKA T1 Dipelawa kepada syarikat yang 100% milik tempatan	i. Berdaftar dengan CIDB Gred: G4 Kategori: ME Pengkhususan: ME01 ii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)	Seksyen Pengurusan, Pejabat Pentadbiran, Aras 3, Pusat Sains Negara Kuala Lumpur Tarikh Dokumen Dijual: 24 Februari 2025 (Isnin) Hingga 10 Mac 2025 (Isnin) (9.00 pagi - 4.00 petang)	Harga Dokumen: RM100.00 Pengaruh Pusat Sains Negara	Seksyen Pengurusan, Pejabat Pentadbiran, Aras 3, Pusat Sains Negara Kuala Lumpur, Pesiaran Bukit Kiara, 50662 W.P Kuala Lumpur Tarikh Tutup Tender: 17 Mac 2025 (Isnin) Waktu: 12.00 tengahari Tempoh Sah Laku Tender: 90 Hari
<p>Tarikh Iklan: 17 FEBRUARI 2025 (ISNIN) Lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN. Taklimat Tender akan diadakan pada tarikh 24 FEBRUARI 2025 (ISNIN), jam 10.00 pagi di Auditorium Ibnu Sina, Aras 3, Pusat Sains Negara Kuala Lumpur, Pesiaran Bukit Kiara, 50662 W.P Kuala Lumpur (Sila bawa bersama Kad Pengenalan ASAL, Sijil Perakuan Pendaftaran Asal serta Salinan dan cop Kontraktor/Syarikat)</p>						

- Hanya penama yang tercatat di dalam sijik PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor / syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.
- Bayaran bagi Dokumen Tender hendaklah dibuat dalam bentuk Bank Draft/ Kirman Wang dan dibayar atas nama Pengarah Pusat Sains Negara. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja.
- Sebarang pertanyaan sila hubungi Pejabat Urusetia Tender di talian 03-20893535 (Ir. Nur Hasmawi bin Abu Bakar) dan 03-20893592 (Mohd Shahrii Azri bin Silahudhin)



(Ir. NUR/HASMAWI) BIN ABU BAKAR)
Pengarah Pengarah Kanan
Pusat Sains Negara